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Koltai Piroska Margit    alpolgármester 

Sólyom Attila     képviselő 

Dr. Földvári-Nagy László    képviselő 

Dr. Vida Rolland    képviselő 

Győrffy Zoltán     képviselő 

Danóczy Balázs     képviselő 

 

Deltai Károly polgármester köszönti a közmeghallgatáson megjelenteket.  

Deltai Károly, polgármester: Engedjék meg, hogy az írásbeli kérdésekre válaszoljak. 

Deltai Károly, polgármester: Volánnal kapcsolatban volt kérdés, sok járat kimarad, a Volántól kaptunk 

egy tájékoztatót, hogy módosítani fogják a menetrendet, 774-es sűrűbb lesz, 795 ritkul, a Volán 

átalakulás alatt van, a MÁV csoporthoz fog csatlakozni, kérem a tisztelt lakókat, hogy nekünk jelezzék 

írásban a problémákat, járatkimaradásokat. 

Deltai Károly, polgármester: HÉSZ-szel kapcsolatosan érkezett egy kérdés, a régi földhivatali 

felmérések pontatlanok, az új felmérések készülnek, az egyik lakó, akinek a felmérés miatt kisebb lett 

papíron a telke, HÉSZ módosítást javasol.  Ez semmiképpen nem lehetséges, mert a HÉSZ egyes 

szabályai övezetekre vonatkoznak, egy telek esetében HÉSZ-ben problémát megoldani nem lehet.   

Dr. Vida Rolland képviselő megérkezett. 

Sági Attila: Kiss and drive kialakításnak van realitása a Telki iskolánál?  

Deltai Károly, polgármester: Jelenleg a parkoló áttervezése, felújjítása van folyamatban, egy szegélyt 

lehetne kialakítani Kiss and Drive-nak az iskola felöli oldalon, de így a reggeli órákban egy megállni 

tilos táblát kellene kitenni. A másik oldalon semmi lehetőség nincs, mert ott üzletek vannak. 

Sági Attila: A falut érintő áram feszültségingadozások rendszeresek, van előrelépés?  

Deltai Károly, polgármester: A szolgáltató ígérte a trafó átvizsgálását, feltételezem, hogy van az 

ingadozásnak valamilyen műszaki oka, nekem az a tapasztalatom, hogy csökken az áramkimaradások 

száma. 

Sági Attila: A szociális tűzifa helyett szociális gáz támogatás nyújtására lehetne áttérni levegőminőségi 

szempontok miatt? 



Deltai Károly, polgármester: A tűzifa támogatás az egy országos rendszer, amihez lehet csatlakozni, a 

gáz támogatására ilyen rendszer nincs, önkormányzati szinten, de szociális indokokra hivatkozva 

pénzügyi támogatást nyújtunk, lakhatási támogatásként. Van egy levegőminőség mérő rendszer 

Telkiben, nagyon ritkán megyünk a kritikus értékek közelébe. Telki még mindig a jó levegőjű 

települések közé tartozik.  

Sági Attila: Az önkormányzat épület mögött facsemeték hová fognak kerülni, lehet-e javaslatot tenni az 

elhelyezésükre?   

Deltai Károly, polgármester: Nagyon kevés olyan hely van a közterületen, ahová még lehet fát ültetni, 

ezek tartalék fák, a megöregedett fák helyére lehet ültetni őket. 

Sági Attila: A régi szennyvíztelep kinek a tulajdonában van? Mi lesz annak a sorsa? 

Deltai Károly, polgármester: Sok mindenre nem lehet használni a szennyvíztisztítót, van egy 

rekultivációs kötelezettség, ha másra akarnánk használni, ez sok tízmilliós költség lenne. Bemenni 

szigorúan tilos.  

Sági Attila: A Budajenei pataknál, ami a Szellő utcával párhuzamos, lehetne-e kutyaürüléknek 

szemétgyűjtő kosarat elhelyezni?  

Deltai Károly, polgármester: Kutyaürülék gyűjtő edényzet kihelyezésére és ürítésére külön szabályok 

vannak, mert veszélyes hulladéknak minősül, tehát az üríthet ilyet, akinek erre van jogosítványa és 

megfelelő egészségügyi szabályokat betartva tudja ezt elvégezni. Ez alapvetően egy városi műfaj, 

faluhelyen kutyapiszok gyűjtőedényt kihelyezni nem szokványos. 

Dr. Vida Rolland képviselő: Pár évvel ezelőtt volt egy kezdeményezésünk, hogy kihelyezzünk plusz 

szemeteseket. Az volt a tapasztalat, hogy mindenki egyetértett, hogy kellene több szemetes, de ne a háza 

előtt vagy ne a házától 50 méteres távolságban, így nem telepítettünk több szemetest. 

Sági Attila: Az Erdő utca tetején a közvilágítás hiányos, oda lehet igényelni közvilágítást?  

Deltai Károly, polgármester: Napelemes lámpák kihelyezését megfontoljuk.  

Koltai Piroska Margit alpolgármester: Lakóssági kérdés, hogy az Öreghegyi úton lehet-e esetleg 

fekvőrendőr telepíteni?  

Deltai Károly, polgármester: Sokan javasolják, de senki nem a saját háza előtt szeretné. 

Sólyom Attila:  A ravatalozóval kapcsolatban kérdeztek lakosok, hogy felújítani lehetne-e? 

Deltai Károly, polgármester: Új ravatalozó előkészítése folyamatban van, lesznek tervek, kisajátítással 

lehetne a temetőnél területet növelni.  

Lájer Enikő: A Budakeszi úton készülő új több mint 100 lakásos társasház közműhasználata még inkább 

ellehetetleníti majd az út használatát, 100 új lakás nélkül is folyamatosak a csőtörések, van információ 

arról, hogy közműfejlesztés is lesz? 

Deltai Károly, polgármester: Évekkel ezelőtt mutatták be a projektet, melynek része volt egy szakaszon 

a közműcsere, vannak kétségeim, hogy ez valóban megvalósul. 

Lájer Enikő: Budakeszi buszsávról és gumiút felújításáról van információ? 



Deltai Károly, polgármester: Budakeszi évekkel ezelőtt tervet készíttetett arra, hogy buszsáv készüljön, 

teljes közműcsere legyen az út alatt és P+R parkolók épüljenek Budakeszin, hogy az autóból 

tömegközlekedésre üljenek át az emberek. Ez azonban itt megállt. A gumiút (Telki-Páty) felújítását 

Lázár miniszter úr leállította, de gyanítom hamarosan megígérik újra.  

 

Több hozzászólás nem volt. Deltai Károly polgármester megköszöni a képviselőknek és a lakosoknak a 

részvételt és az ülést bezárja. 

 

 

 

dr. Lack Mónika                      Deltai Károly  

      jegyző                   polgármester 

 

 


